
 
Vuoden 2022–2023 valtuutettujen aloitteiden käsittely 
 
Kunnanhallitus 20.01.2025 § 5  
  
 
 
Valmistelija Hallintojohtaja, puh. 040 091 5660 
 
 Hallintosäännön 15 luvun 1 §:n mukaan ”Kunnanhallituksen on 

vuosittain helmikuun loppuun mennessä esitettävä valtuustolle 
luettelo valtuutettujen tekemistä ja kunnanhallitukselle lähetetyistä 
aloitteista, joita valtuusto ei edellisen vuoden loppuun mennessä ole 
lopullisesti käsitellyt. Samalla on ilmoitettava, mihin toimenpiteisiin 
niiden johdosta on ryhdytty. Valtuusto voi todeta, mitkä aloitteista on 
käsitelty loppuun.” 

 
 Vuoden 2022 aikana tehdyt valtuustoaloitteet, joita valtuusto ei ollut 

vuoden 2023 loppuun mennessä lopullisesti käsitellyt (kvalt 
11.3.2024 § 12):  

 
  Osmo Puukilan aloite Koskenpartaan kuivan maan tonteista 

(14.11.2022).  
 

Kunnanhallitus on käsitellyt asiaa kokouksessaan 28.11.2022 § 255: 
Kunnanhallitus merkitsi valtuustoaloitteen tiedokseen ja päätti antaa 
sen tekniselle toimelle jatkovalmisteluun. Tekninen lautakunta on 
käsitellyt asiaa kokouksessaan 6.6.2023 § 50. Kunnanhallitus on 
käsitellyt asiaa kokouksessaan 19.6.2023 § 148: Asian käsittely 
siirrettiin seuraavan kokoukseen lisäselvityksiä varten. Asia on 
lisäselvitysten osalta teknisessä toimessa valmistelussa. 
Kunnanhallitus käsittelee asian kevään 2024 kuluessa. Tekninen 
toimi on valmistellut asiaa ja valmistelussa todetaan mm., että 
rannan käyttö venevalkamana on osa isompaa kokonaisuutta, jota 
tullaan käsittelemään tulevassa maankäyttöohjelmassa. 
Maankäyttöohjelmassa tullaan käsittelemään asemakaava-alueen 
osalta mm. kuivanmaan asukkaiden mahdollisuutta pitää veneitä 
kunnan ranta-alueilla. Kunnanhallitus käsitteli asiaa kokouksessaan 
17.6.2024 § 111 ja totesi, että asian käsittely siirtyy osaksi 
maankäyttöohjelman suunnittelua.  
 

 Vuoden 2023 aikana tehdyt valtuustoaloitteet, joita valtuusto ei ollut 
vuoden 2023 loppuun mennessä lopullisesti käsitellyt (kvalt 
11.3.2024 § 13):  

 
 SDP:n aloite aurauksesta (30.10.2023). 
 
 Kunnanhallitus on käsitellyt asiaa kokouksessaan 20.11.2023 § 237: 

Kunnanhallitus merkitsi valtuustoaloitteen tiedokseen ja päätti antaa 
sen tekniselle toimelle valmisteltavaksi. Asia on teknisessä toimessa 
valmistelussa. Tekninen lautakunta laatii aikanaan asiassa 
päätöksen. Tekninen lautakunta on käsitellyt asiaa kokouksessan 
19.3.2024 § 15 ja esitti kunnanhallitukselle, että valtuustoaloitetta 
aurauksesta ei edistetä teknisen toimen toimesta. Teknisellä toimella 



ei ole työkaluja ja resursseja selvittää ketkä olisivat oikeutettuja 
palveluun. Kunnanhallitus käsitteli asiaa kokouksessaan 22.4.2024 § 
70 ja päätti, että se hyväksyy teknisen lautakunnan esityksen sillä 
lisäyksellä, että seuraavaan talvikunnossapitourakan tarjouspyynnön 
valmisteluun mennessä selvitetään palveluntarvitsijoiden lukumäärä 
asemakaava-alueella niiden omakotiasukkaiden osalta, joiden 
vähimmäisikä on 70 vuotta. 
 

 Osmo Puukilan ja Risto Ojalan aloite virkojen yhdistämisestä 
(4.12.2023). 

 
 Kunnanhallitus on käsitellyt asiaa kokouksessaan 18.12.2023 § 274: 

Kunnanhallitus merkitsi valtuustoaloitteen tiedokseen ja päätti antaa 
sen sivistystoimelle valmisteltavaksi. Sivistyslautakunta on käsitellyt 
asian kokouksessaan 13.2.2024 § 11. Kunnanhallitus käsitteli asiaa 
kokouksessaan 27.3.2024 § 51 ja totesi, että sivistystoimenjohtajan 
ja yhtenäiskoulun rehtorin tehtävissä ei ole päällekkäisyyksiä eikä 
virkoja ole mahdollista yhdistää, koska molemman viran 
tehtäväkenttä on nykyisessä muodossaan erittäin laaja. 
 

Esittelijä Kunnanjohtaja Valtteri Väyrynen 
 
Ehdotus Kunnanhallitus  

 
1. antaa selosteosan mukaisen selvityksen valtuustolle valtuutettujen 
aloitteiden käsittelystä, ja  
 
2. esittää valtuustolle, että valtuusto merkitsee aloitteet loppuun 
käsitellyksi. 
 

Päätös Ehdotus hyväksyttiin yksimielisesti. 
 
 
Kunnanvaltuusto 10.02.2025 § 8    
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Esittelijä Kunnanjohtaja Valtteri Väyrynen 
 
Ehdotus Kunnanhallitus  

 
1. antaa selosteosan mukaisen selvityksen valtuustolle valtuutettujen 
aloitteiden käsittelystä, ja  
 
2. esittää valtuustolle, että valtuusto merkitsee aloitteet loppuun 
käsitellyksi. 
 

Päätös Ehdotus hyväksyttiin yksimielisesti. 
 


